



D CHASE 405

Le D CHASE 405 est un bloc dimmer / chaser 4 X 5 A. Ce bloc vous permettra de piloter vos PAR 56 et PAR 64, de les graduer et de les faire clignoter, soit selon les programmes internes, soit en mode musical. Le D CHASE 405 est idéal pour piloter votre éclairage traditionnel en DMX.

D CHASE 405 is a dimmer pack/Chaser 4 x 5 A. The user will be able to control PAR 56 and PAR 64 parcans and to master the adjustable dim level thru DMX. You can either use the pre-programmed functions or just the sound activated auto mode. The unit will allow you to control traditional lighting projectors thru DMX.

Technical Specifications

Power supply	4 x 5 A up to 16 A
DMX	4 DMX channels
Manual Mode	Sound activation – Master/Slave – Pre-programmed functions
Plug	E 1000 (french Plug)
Dimensions (L x l x H)	260 x 210 x 87 mm
Weight	2,6 kg



C 516

Console DMX 16 canaux pour un accès direct et convivial aux diverses fonctions de vos projecteurs / Protocole DMX 512 / Fonction flash par canal / Fonction full on et stand by sur master / Fader linéaire de 1 à 100 % / Rackage 19" / 3u

16 channels DMX lighting controller for an easy access to the different functions of your projectors / DMX 512 / FLASH function per canal / FULL ON and STAND BY on master functions / Fader 1% - 100% / Rack 19" / 3u



Technical Specifications

Consumption	6W
Dimensions (L x l x H)	483 x 132 x 80 mm
Weight	2,8 kg